

## Protokoll styrelsemöte

Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 19 oktober på Vigge Bygdegård.

### Närvarande

Eva Simonsson  
Emma Stenvall  
Bo Andersson  
Sven-Erik Saur (via telefon)  
Elin Andersson  
Jan Persson  
Bodil Hemmingsson

### §1 Mötets öppnande

Eva Simonsson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

### §2 Val av sekreterare och justerare

Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson att justera protokollet.

### §3 Föregående protokoll

Emma Stenvall drog föregående protokoll från den 13 september och styrelsen beslutade att lägga det till handlingarna.

### §4 Inkommen post

Inkomna fakturor för dräneringen av lekplatsen samt den del av lekplatsen som bygdegården ska bekosta totalt 63 868 kr.

Inkommet bidrag för promenader 7304 kr.

## §5 Cirkelträning

Styrelsen beslutar att köra igång med cirkelträning under Eva Simonssons ledning v 46, torsdag kl.10.00. Emma Stenvall skriver ut deltagarlistor. Eva Simonsson kollar med Maja Karlsson om hon vill hålla i träningen kvällstid. Gratis prova-på fram till årsskiftet.

## §6 Lekplats avslut och planering av tillgänglighetsanpassning

Inkomna offerter för pilkoja, campingbord och lekplatsredskap (lekplats.se). Vi väntar på offert från Byggvaruhuset i Svenstavik på lekplatsredskap (samma slags redskap som från lekplats.se) och staket och makadam + stenmjöl från Reaxer. Emma Stenvall räknar på att projektet kommer att kosta ca 320 000 plus kostnad för grävning och hyra av maskiner. Elin Andersson är i kontakt med Alf Lundin, som är kontaktperson för FUB i Jämtland, för ett samarbete med den organisationen.

Styrelsen beslutar att ansöka om Bygdemedel och bidrag från Allmänna arvsfonden. Emma Stenvall ansvarar för att skicka in ansökan.

## §7 Vägbelyningsföreningen

Sven-Erik Saur och Calle Mårtén kollar upp detta på söndag 25 oktober.

Bodil Hemmingsson har varit i kontakt med Siv Eriksson i Västnor angående tillvägagångssätt för att sätta upp egna lyktstolpar efter väg 321. De hade gjort det i samarbete med trafikverket. Bodil nystar vidare och bjuder in de som drivit projektet på länk till nästa styrelsemöte. Emma Stenvall kollar med Bob Jonasson om gång- och cykelväg - kan vi påverka?

## §8 Bidrag för inställda event

Då datumet för sista ansökan missades gör vi ett nytt försök när ansökan om riktat stöd till samlingslokaler öppnar. Emma Stenvall skickar vidare informationen till Eva Simonsson när den kommer via mail.

## §9 Övriga bidragsansökningar

En automatisk dörröppnare kan vara aktuell då det är svårt att komma in om man inte kan hålla upp dörren själv.

Eva Simonsson kollar med kommunen om kommande ansökningar för uteblivna event.

## §10 Höstens event

Cirkelträning se §5.

Styrelsen beslutar att ha julpyssel för 0-6 år den 29 november (1a advent). Emma Stenvall och Elin Andersson håller i pysslet som kommer vara kl. 9-13. Barnen bjuds på pysslet och gröt och föräldrarna får betala en symbolisk summa för gröten. Emma söker bidrag från Occupy Bygdegården för detta och de hjälps åt att annonsera via sociala medier. Begränsat antal platser och följer restriktionerna för covid-19.

Styrelsen beslutar att ha julmarknaden ute i år. Tredje advent, infaller i år på lucia. Elin Andersson hör med Anita Andersson om tidigare utställare så att vi kan kontakta dessa och meddela att det finns möjlighet att stå ute. Elin kollar även med Anne Eriksson om hon vill köra häst med släde/vagn denna dag. Emma kollar med Jennifer om att sammanföra fjolårets luciakör. Även då luciatåg med barnen som vanligt fast utomhus. Emma kollar med skoterklubben om de vill steka kolbulle, hon löser även eldkorgar. Om vädret tillåter så kanske barnen på pysseldagen kan göra iskuber i mjölkpaket och bygga islyktor. Emma kollar med Jan-Erik Eriksson om han vill agera tomte.

## §11 Bussficka och grusning av plan

Bo Andersson ringer Magnus i morgon om grusningen av planen och Jan Persson sätter pinnar vi rabatten samt där det saknas vid bussfickan.

## §12 Grannsamverkan

Information i form av broschyr får följa med i det medlemsbrev som ska skickas ut. Här ska även ett stoppdatum för sista anmälan finnas med. Förslagsvis den 20 november. Påminnelse om att förutom namn och telefonnummer ska mailadress finnas med.

## §13 Önskemål

Önskemål om att dra not efter Viggelandet under nästa sommar har kommit upp. Styrelsen tar med detta i nästa års planering.

Önskemål från mitt-på-dagengänget om att byta ut kranen vid serveringen till en högre så att det går in kastruller under. Elin Andersson kollar med Gunnar om detta.

## §14 Ekonomi

Malin Mårtén ej närvarande, punkten tas upp på nästa styrelsemöte.

Medlemsinbetalningar 63 st namngivna som är med på listan, 17 st utan namn och 14 st som ej finns med på listan. totalt 11500 kr.

## §15 Övriga frågor

Eva Simonsson kollar upp en billigare hjärtstartare.

Klagomål om högljudd fest vid uthyrning i augusti. Emma Stenvall tar på sig ansvaret för detta då det var hon som stod som ansvarig. Punkt att ta upp vid senare möte- restriktioner kring ljudnivå vid uthyrning.

## §16 Nästa möte

Styrelsen beslutar att nästa styrelsemöte blir 15 november kl.19.00

---

*Vid protokollet*  
*Emma Stenvall*

*Justerare*  
*Bo Andersson*